

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱
Visual Communication Design(2) 視覺設計(二)

當期課號	1131	Course Number	1131
授課教師	周文智	Instructor	CHOU,WEN CHIH
中文課名	視覺設計(二)	Course Name	Visual Communication Design(2)
開課單位	工業設計系(四日)二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	1.視覺設計的原理與方法。2.視覺設計的創意思考。3.視覺設計的審美方法。4.視覺設計實務設計。	Objectives	1.The methodology of visual communication design. 2.The creative thinking of visual communication design. 3.How to appreciate the beauty of visual communication design. 4.Practice visual communication design.
教材	自編教材，視教學內容與進度提供。	Teaching Materials	
成績評量方式	1.作業(一)20%、(二)20%，作業(三)35%，作業(四)15%，每項作業成績皆包含手繪圖稿、電子作品、作品裱製及完成度等成果。 2.期末實作測驗10%。 3.平時成績另外加減學期成績-10分~+10分(包含出缺勤、課堂及實習表現、學習態度)。 4.每項作業遲交或重製遲交，每延遲一週扣學期成績總分5分，按次累積，加總扣分。	Grading	1.Assignment1 20%;Assignment 2 20%; Assignment 3 35%; Final exam 10% 2. Every assignment must include: design draft, electronic works, final works. 3. The work attendance and class discussion will be affect the score from -10 to +10.
教師網頁	-		
教學內容	1.視覺設計的原理與方法。 2.視覺設計的創意思考。 3.視覺設計的審美方法。 4.視覺設計實務設計。	Syllabus	1.The methodology of visual communication design. 2.The creative thinking of visual communication design. 3.How to appreciate the beauty of visual communication design. 4.Practice visual communication design.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。